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JEDNÁNÍ RADY SPOLKU VIA RUSTICA Z.S. 

Zápis 

Termín jednání:  23. 4. 2024 od 14:00 hod. 

Místo jednání:   kancelář MAS Via rustica z.s., nám. Svobody 320, Pacov   

Přítomní členové rady spolku: 

Veřejný sektor 

Zájmová skupina – rozvoj obcí: 

- Svazek obcí mikroregionu Stražiště, zastupuje Tomáš Kocour 

- Hořepnický region – zastupuje Vladimír Kotýnek 

Soukromý sektor 

Zájmová skupina – podnikání: 

- Eva Zadražilová 

Zájmová skupina – kultura, sport, volný čas: 

- Ing. Veronika Starková 

Zájmová skupina – sociální a zdravotní sféra: 

- Jakub Novák, DiS. 

 

Omluvení členové rady spolku: Mgr. Šárka Vitovská, RNDr. Miroslav Šrůtek 

Zástupci kanceláře spolku: Ing. Renata Zíková, Lucie Hlavinková, DiS. 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu 

2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. na období 

2021-2027 

3. Organizační a finanční záležitosti 

4. Diskuse 

5. Závěr 

Ad 1. Zahájení, schválení programu 

Jednání rady spolku zahájila předsedkyně Eva Zadražilová ve 14:00 hod. Přivítala přítomné a 

konstatovala, že rada spolku je usnášeníschopná, neboť je přítomno 5 členů z celkového počtu 7, 

tedy nadpoloviční většina a soukromý sektor je zastoupen více než 50 % hlasů. Přítomní byli 

seznámeni s navrženým programem jednání, nepadl žádný návrh na jeho změnu. Zapisovatelkou 

byla navržena Lucie Hlavinková, ověřovatelem zápisu je dle jednacího řádu osoba předsedající 

jednání orgánu, tedy Eva Zadražilová, jako druhý ověřovatel byla navržena Veronika Starková. 

 

Usnesení k bodu č. 1: 

✓ Rada spolku schvaluje program jednání, zapisovatelku Lucii Hlavinkovou a jako druhého 

ověřovatele Veroniku Starkovou. 

 

Hlasování: pro 5   proti 0   zdržel se 0   Usnesení bylo přijato 5 hlasy. 
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Ad 2. Realizace projektu Strategie komunitně vedeného místního rozvoje MAS Via rustica z.s. 

na období 2021-2027 

2.1.  Integrovaný regionální operační program (IROP)   

Renata Zíková informovala, že v rámci IROP byl ukončen příjem projektových záměrů 

integrovaných projektů do vyhlášených výzev č. 1 a 2. Dále uvedla, že v rámci obou výzev bylo 

přijato celkem 16 projektových záměrů, u kterých aktuálně probíhá administrativní kontrola ze 

strany kanceláře MAS. Také informovala, že aktuálně probíhá příjem žádostí do 3. výzvy IROP 

(Kultura), kde zatím přišlo 5 projektových záměrů, a uvedla, že kancelář MAS připravuje podklady 

k vyhlášení výzev navazujících na výzvy ŘO č. 48 (Vzdělávání) a č. 49 (Sociální služby).  

 

Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 2.1 

 

2.1.1  Schválení 4. výzvy MAS Via rustica z.s. pro PR IROP s názvem „Via rustica z.s. – 4. výzva 

IROP – Vzdělávání“ a 5. výzvy MAS Via rustica z.s. pro PR IROP s názvem „Via rustica 

z.s. – 5. výzva IROP – Sociální služby“ vč. souvisejících dokumentů 

 

Renata Zíková představila dokumenty připravené kanceláří MAS pro 4. a 5. výzvu IROP (texty 

výzev, kritéria pro administrativní kontrolu a věcné hodnocení). Alokace celkových způsobilých 

výdajů na 4. výzvu IROP činí 11 400 000,00 Kč a na 5. výzvu IROP je alokace celkových 

způsobilých výdajů stanovena na 1 300 000,00 Kč.  

 

Usnesení k bodu č. 2.1.1: 

✓ Rada spolku schvaluje výzvu č. 4 „Via rustica z.s. – 4. výzva IROP – Vzdělávání“ včetně kritérií 

pro hodnocení projektů. 

✓ Rada spolku schvaluje výzvu č. 5 „Via rustica z.s. – 5. výzva IROP – Sociální služby“ včetně 

kritérií pro hodnocení projektů. 

 

Hlasování: pro 5    proti 0   zdržel se 0   Usnesení bylo přijato 5 hlasy. 

 

2.2  Operační program technologie a aplikace pro konkurenceschopnost (OPTAK) 

 

Renata Zíková informovala, že v rámci OP TAK byl ukončen příjem projektových záměrů 

integrovaných projektů do vyhlášené výzvy a uvedla, že byly přijaty 3 návrhy projektů (projektové 

záměry) žadatelů z území MAS. Informovala o přepočtu a navýšení alokace, a tedy i o změně 

programového rámce OP TAK.  

 

Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 2.2 

Ad 3. Organizační a finanční záležitosti 

Renata Zíková informovala o plánovaném odchodu stávajícího místopředsedy J. Nováka z rady 

spolku, stěhuje se mimo území MAS, bude tedy nutné najít nového kandidáta.  

Renata Zíková společně s Lucií Hlavinkovou informovaly o přehledu čerpání dotací v území 

MAS za uplynulé období. Vše vzešlo v souvislosti s podnětem pana Vladimíra Kotýnka při 

korespondenčním jednání (kritéria věcného hodnocení, členské příspěvky MAS a jejich nastavení 

atd.) 

 Rada spolku dále řešila nutnost nastavení podmínek (v interních postupech) pro řešení střetu 

zájmů při schvalování preferenčních kritérií.  

 

Rada spolku bere na vědomí informace podané k bodu č. 3 
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Ad 4. Diskuse 

Přítomní členové rady spolku se shodli, že příští jednání se uskuteční 27. 5. 2024. 

Ad 5. Závěr 

Eva Zadražilová poděkovala přítomným za účast a spolupráci a ukončila jednání rady spolku 

v 15:45 hod. 

 

 

Zapsáno dne 26. 4. 2024 

 

Podpis zapisovatele: Lucie Hlavinková ………………...……………………………………… 

Podpis ověřovatelů: Eva Zadražilová ………………...……………………………………… 

Ing. Veronika Starková ………………………………………………………... 


